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PROTOKÓŁ 

wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Wasilkowie: 

3. Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej 

3. Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych, 

które odbyło się w dniu 25 czerwca 2024 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie 

 

 

Czas trwania posiedzenia: 11.02 – 12.18 

 

Posiedzeniu przewodniczyli: 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Wasilkowie 

Ewa Wysocka, 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej Rady Miejskiej w 

Wasilkowie Marek Ignatowski. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 9 Radnych Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury 

Technicznej (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) oraz 8 Radnych Komisji 

Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

Zastępca Burmistrza Wasilkowa Dominika Jocz-Lenkiewicz, 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska, 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski, 

Kierownik Wydziału OSO Marcin Siedlecki, 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Galicka, 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej Iwona Mocniak, 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Trochim-Sidorkiewicz. 

 

Przewodniczący powitali obecnych i otworzyli posiedzenie. Sprawdzili kworum na podstawie 

list obecności – obrady są prawomocne. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Informacja o wynikach rekrutacji do przedszkoli publicznych w gminie Wasilków. 

3. Informacja o stanie realizacji inwestycji ujętych w budżecie gminy na 2024 r. 

4. Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie obrad komisji. 

 

Zaproponowano zmianę w porządku obrad – dodanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia 

obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji Gminy Wasilków. 

Wszyscy obecni wyrazili zgodę. 
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Ad 2 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych przeszła do punktu 2 

porządku obrad – Informacja o wynikach rekrutacji do przedszkoli publicznych w gminie 

Wasilków.  

 

Kierownik Wydziału OSO Marcin Siedlecki przedstawił informacje. Stanowią one 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej przeszedł do 

punktu 3 porządku obrad – Informacja o stanie realizacji inwestycji ujętych w budżecie gminy 

na 2024 r. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski przedstawił informacje. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Radny Andrzej Augustynowicz zapytał dlaczego przetarg na ul. Nadrzeczną został 

wyznaczony na wrzesień. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski – z racji tego, że w okresie wakacyjnym 

ludzie korzystają z plaży. Ponadto obecnie otwarte są trzy inwestycje drogowe. Umowę z 

wykonawcą trzeba podpisać jeszcze w tym roku, żeby nie utracić dofinansowania. 

 

Radna Monika Targońska-Dakowicz poprosiła o wyznaczenie terminu spotkania 

dotyczącego oświetlenia ul. Supraślskiej. Zapytała kiedy nastąpi otwarcie ul. Wasilkowskiej i 

Brzozowej w Nowodworcach. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski – ul. Wasilkowska w przeciągu miesiąca, ul. 

Brzozowa w październiku lub listopadzie tego roku. 

 

Radna Magdalena Szubzda zapytała o chodnik przy ul. Sosnowej. Ulica jest wąska, przejazd 

odbywa się na niej na zasadzie wymijania. Zapytała czy jest możliwość jej poszerzenia. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski – nie ma możliwości poszerzenia drogi. 

Chodnik jest zaprojektowany od ul. Zajęczej po lewej stronie. Będzie to droga 

jednokierunkowa. 

 

Radna Magdalena Szubzda zapytała czy odbędzie się spotkanie dotyczące ekranów 

dźwiękochłonnych przy trasie S19. 

 



3 
 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski – na tę chwilę za wcześnie jest na rozmowę 

na temat ekranów. Trwają rozmowy dotyczące przebiegu drogi, dróg serwisowych itd. 

 

Radna Justyna Nurkowska zapytała o dokumentacje projektowe na przebudowę z rozbudową 

odcinka drogi Leńce – Jurowce. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski powiedział, że jedna dokumentacja dotyczy 

drogi Jurowce –Leńce, a druga Jurowce – Letniki. 

 

Radny Michał Puchlik zapytał czy jest możliwość nawiezienia żwiru na ul. Grzybową. 

 

Radny Tomasz Jacek Halicki zwrócił uwagę, że podczas robót ziemnych przy zalewie została 

wywieziona glina wymieszana z odpadami typu zbrojenie, gruz itp. 

 

Ad 4  

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej przeszedł do 

punktu 4 porządku obrad – Opiniowanie uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej w 

Wasilkowie. 

 

a) Uchwała w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji 

Gminy Wasilków. 

 

Wyznaczenie obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji jest pierwszym etapem 

w procesie planowania procesu rewitalizacji.  

Przeprowadzenie diagnozy dla wydzielonych w gminie 12  jednostek przestrzennych pozwoliło 

na analizę wybranych cech przestrzeni i określenie stopnia ich degradacji, a następnie 

umożliwiło delimitację obszaru zdegradowanego. Diagnoza sytuacji, w poszczególnych 

jednostkach przestrzennych, opierała się na analizie 16 wskaźników sfery społecznej oraz 17 

wskaźników dla sfer pozaspołecznych (gospodarczej, środowiskowej, przestrzenno-

funkcjonalnej i technicznej). Wszystkie wskaźniki użyte do analizy stanu kryzysowego są 

mierzalne i pochodzą ze źródeł powszechnie uważanych za wiarygodne. Dodatkowo, w ramach 

działań diagnostycznych o charakterze partycypacyjnym przeprowadzono spotkania/rozmowy  

z przedstawicielami urzędu gminy oraz przeprowadzono wizję lokalną gminy Wasilków 

(metoda: spacer badawczy). 

Na podstawie przeprowadzonej diagnozy stwierdzono, że obszar zdegradowany powinien 

objąć 5 jednostek przestrzennych: Studzianki I i Studzianki II (analizowane łącznie), Rybniki, 

Dąbrówki, Sochonie i miasto Wasilków. Granice obszaru zdegradowanego zostały 

zaprezentowane na mapowym załączniku graficznym do uchwały.  

Wyznaczony Obszar Rewitalizacji w gminie Wasilków obejmuje powierzchnię 1,622 km2, co 

stanowi 1,28% powierzchni gminy oraz jest zamieszkały przez 3824 mieszkańców co stanowi  

20,56% ludności gminy Wasilków. Granice obszaru zdegradowanego oraz obszaru 

rewitalizacji zostały zaprezentowane na mapie o skali 1:5000, o treści mapy zasadniczej, 

stanowiącej załącznik graficzny do uchwały. Obszar rewitalizacji stanowi teren o kluczowym 

znaczeniu z punktu widzenia procesów rozwojowych miasta ale także i całej Gminy Wasilków, 
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dzięki czemu będzie także silnie oddziaływał na pozostałe jednostki zdegradowane 

charakteryzujące się zidentyfikowanymi kryzysami społecznymi. 

Gminny Program Rewitalizacji umożliwi też pozyskanie środków zewnętrznych m.in. w 

ramach Funduszy Europejskich dla Podlaskiego 2021-2027. Obszar rewitalizacji będzie więc 

terenem silnej koncentracji działań rewitalizacyjnych, prowadzonych z wykorzystaniem 

dodatkowych funduszy, ale też możliwych do wykorzystania, wymienionych wyżej rozwiązań 

i narzędzi. 

 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej poddał pod 

głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

b) Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r.; 

c) Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków 

na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-

2040. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła łącznie projekty uchwał. 

I. DOCHODY - plan dochodów zwiększa się o  11 840 zł z tytułu opłaty eksploatacyjnej. 

W dochodach dokonuje się zmianę klasyfikacji dotacji na zakup pomocy naukowych z 

rozdz. 85153 na rozdz. 80153. 

II. WYDATKI - plan wydatków zwiększa się o  11 840 zł z przeznaczeniem na: 

1. Przebudowę ul. Wasilkowskiej i Brzozowej w Wasilkowie - 2 000 zł, 

2. Budowę sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w ul. Ogrodowej w Nowodworcach 

- 9 840 zł. 

W wolnych środkach kwotę 2 285 899 zł stanowią środki RFRD, które wpłynęły 

w 2023 r., a zostaną wydane w 2024 r.: Przebudowa ul. Łąkowej w Studziankach – 

691 830 zł, Budowa ścieżki pieszo-rowerowej na odcinku Osowicze- Białystok – 

1 555 138 zł, Budowa ul. Dolnej w Wasilkowie – 38 931 zł oraz 421 zł - pozostałe do zwrotu 

środki programu Asystent rodziny. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej poddał pod 

głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej poddał pod 

głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wasilków na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 

na lata 2024-2040. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych poddała pod głosowanie 

jawne projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych poddała pod głosowanie 

jawne projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wasilków na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2040. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

d) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski przedstawił projekt uchwały.  

Projekt uchwały dotyczy sprzedaży nieruchomości gruntowych, oznaczonych numerami 

geodezyjnymi: 3471/3 o powierzchni 0,0274 ha i 3472/4 o powierzchni 0,0147 ha, położonych w 

obrębie gminy Wasilków. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej poddał pod 

głosowanie jawne projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowych. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

e) Uchwała w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych. 

 

Kierownik MOPS Anna Trochim-Sidorkiewicz przedstawiła projekt uchwały. 

Celem uchwały jest ustalenie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wparcia i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych. Osoby nie ponoszą opłat, jeżeli dochód 

osoby samotnie gospodarującej lub dochód na osobę w rodzinie nie przekracza 400% kwoty 

kryterium dochodowego ustawy o pomocy społecznej. W projekcie uchwały przedstawiono 

propozycję ustalania wysokości opłaty za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach 

treningowych lub wspomaganych, wyrażone w procentach w stosunku do posiadanego dochodu. 

Określenie odpłatności według przedstawionych zasad pozwala ustalić wysokość odpłatności z 

uwzględnieniem możliwości finansowych osób/rodzin zobowiązanych do jej wnoszenia.. 

 

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych poddała pod głosowanie 

jawne projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad 5 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej przeszedł do 

punktu 5 porządku obrad – Sprawy różne. 

 

Radny Michał Puchlik zapytał jak wygląda procedura ustalenia trasy autobusu szkolnego.  

 

Kierownik Wydziału OSO Marcin Siedlecki powiedział, że siatka połączeń ustalana jest 

każdego roku. W związku ze zwiększeniem liczby mieszkańców co roku jest ona poszerzana. 

 

Przewodniczący Rady Janusz Kozłowski zapytał czy planowane są zmiany w rozkładzie jazdy 

autobusów. 
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Ad 5 

Przewodniczący Komisji, w związku z wyczerpaniem porządku obrad, podziękowali za udział w 

posiedzeniu i zamknęli obrady o godzinie 12.18. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

     Protokołowała                      Przewodniczyła                               Przewodniczył 

 

    Agata Radziszewska            Ewa Wysocka     Marek Ignatowski 

 


